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HKPC
BUILDING

Create a Bespoke Event 
Experience at HKPC
「全能活動空間」

助您打造專屬活動體驗

HKPC Building offers a variety of flexible
venues, perfectly suited for seminars, lectures,
exhibitions, competitions, conferences, or
professional trainings, accommodating events
for 10 to 300 people to meet your diverse
needs! In addition, we provide ample public
spaces for tenants’ use.

生產力大樓提供多元多變的場地，無論是研

討會、展覽、比賽、會議還是培訓，由10人
到300人的活動都能滿足你的不同需求！此
外，我們還設有大量公共空間供租戶使用。

生產力大樓

August 2025 version



CONFERENCE
HALL
Our conference hall is where innovation meets functionality. It
features an impressive 18-meter-wide LED display wall and state-of-
the-art audio-visual and lighting systems, making it the perfect venue
for conferences, exhibitions, and large-scale training events. Its
spacious foyer serves an ideal location for pre-event function. 

我們的會議廳是創新性與功能性的完美結合。這裡配備了18米闊的巨

型LED顯示屏，以及先進的視聽設備和照明系統，是舉辦專業會議、

大型展覽和綜合培訓活動的理想場所。其寬敞的門廳更是會議及展覽

前活動的理想選擇。
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Inno Network combines creative design with flexible layout
options. Whether it's professional seminars, interactive
workshops, or networking activities, Inno Network can meet
your needs. Here, the relaxed and enjoyable atmosphere will
inspire your boundless creativity, helping you achieve
outstanding results for your events. 
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知創空間融合了創意設計與彈性空間佈局。無論是專業講座、

互動工作坊，還是社交活動，知創空間都能滿足您的需求。在

這裡，輕鬆愉悅的氛圍將激發您的無限創意，助您實現活動的

卓越成效。

INNO 
NETWORK 
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Located on the ground floor of the HKPC Building, SME
One Foyer offers an modern and playful environment. It
equipped with a 4.8-meter wide TV wall, top-notch
sound and lighting systems, and versatile setup options,
providing a spacious and stylish venue. Whether it's a
seminar, meeting, lecture, or exhibition, SME One Foyer
is equipped to deliver an unforgettable event experience. 

SME One Foyer位於生產力大樓地下，環境雅緻且充滿玩
味。配備4.8米超寬電視顯示屏、頂尖音響及燈光設備，以及
靈活多樣化的佈置方式，這裡能為您提供寬敞且風格多變的

空間。無論是研討會、會議、講座還是展覽，SME One
Foyer都能為您打造一場難忘的活動體驗。 

SME ONE FOYER 
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INNO
THEATRE 

15

Inno Theatre is a well-equipped theatre with a TV wall, advanced audio-
visual technology, and an individual lighting system, offering professional
support and adaptable solutions for different event needs. Its unique tiered
design ensures a comfortable experience, making it the premier choice for
seminars, forums, and professional training sessions. 

演講廳一是一個設備先進的會議廳，配備電視牆、先進視聽設備及獨立照明系

統，能靈活應對各種活動需求，提供專業支援。獨特的階梯型設計，提供舒適

體驗，是舉辦講座、研討會、論壇及專業培訓的首選。
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FUTURE THEATRE
Future Theatre is a spacious and versatile multi-purpose space designed
to accommodate a wide range of events. Its flexible layout can be
tailored to meet different needs, ensuring an optimal setup for any
occasion. Additionally, the venue is equipped with two large TV walls
and professional sound systems, delivering a high-quality audio-
visual experience for your events.

演講廳二是一個寬敞且靈活的多功能空間，其靈活的空間設計，能充分滿

足多樣化的活動需求。此外，場內配備兩個大型電視顯示屏及專業級的音

響設備，為活動提供高質視聽體驗。 
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 CLASSROOM 
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We offer five standard classrooms that can accommodate between 19 to 42
participants, meeting the needs of various training sizes. Each classroom is
equipped with professional training facilities, providing a comfortable and
high-quality learning environment for all attendees. 

我們提供5間標準課室，可容納19至42名學員，滿足不同規模的培訓需求。每間課
室均配備專業的培訓設施，為學員提供舒適且高質學習環境。

We provide two computer rooms that can accommodate 20 to 30 participants
each. These rooms are equipped with IT and training facilities designed to
support a variety of computer courses. Whether for interactive teaching or
hands-on practice, we ensure a comfortable and efficient learning
environment.

我們提供兩個電腦培訓室，每間培訓室可容納20至30位學員，配備資訊科技和培
訓設施，滿足各種電腦課程需求。無論是互動教學還是實務操作，都能為您提供舒

適且高效的學習環。

Standard classroom

Computer classroom

Computer Classoom

Standard Classroom 
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LIVE STUDIO 07

HKPC Live Studio is a professional live streaming studio that
offers comprehensive equipment and technical support. It
enables you to effortlessly bring your events online,
providing your audience with an immersive experience.

「HKPC Live Studio」專業直播工作室，爲您提供一站式專
業設備及技術支援，助您輕鬆將活動搬到線上，讓觀眾感受

身臨其境的體驗。

We provide three executive meeting rooms, each with floor-
to-ceiling windows and the capacity to host up to 30
participants. These rooms are ideal for meetings and training
sessions for senior executives. Each room is equipped with
movable interactive display panels to create a seamless and
engaging experience.

我們提供三間行政會議室，每間均配備落地窗，可容納最多

30人，是舉辦高層主管會議及專業培訓課程的理想場地。每
間會議室內設置流動互動顯示屏，為您帶來流暢且互動的會

議體驗。

EXECUTIVE ROOM
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CONTACT INFO

RATE CARD
價目表

BOOKING FORM
申請表格

LOCATION

 (+852) 2788 5886

 (+852) 6653 7613

 venue@hkpc.org

聯繫方式位置

HKPC Building
78 Tat Chee Ave, Kowloon Tong

香港九龍達之路78號生產力大樓
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https://bizform.hkpc.org/228981?newtest=Y&amp;lang=en
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